
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 13.12. 2021 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

Prítomní: Igor Denkóci, Ing. Ondrej Bederka, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička,  

Mgr. Miroslava Poláková - poslanci OZ,  

Ing. Zlatica Slováková – kontrolórka obce 

Ospravedlnení: Ladislav Vadovič, Viera Ježová – poslanci OZ 

1.  Otvorenie 

Dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce, ktorá privítala všetkých 

prítomných.   

Za zapisovateľku určila: Mgr. Miroslavu Smoleňákovú – pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov zápisnice určila  Mgr. Miroslavu Polákovú a Igora Denkóciho  
 

Dobrý večer vážení poslanci, pani kontrolórka, srdečne Vás vítam na  dnešnom riadnom 

poslednom zasadnutí OZ. Podľa prezenčnej listiny konštatujem, že je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov a preto je dnešné rokovanie OZ uznášania schopné. 

Otvorenie týmto považujem za uskutočnené. 

2. Schválenie rozpočtu na rok 2022  a návrh rozpočtu na roky 2023, 2024 

Súčasťou tohto bodu zasadnutia obecného zastupiteľstva je zostavenie rozpočtu na roky 2023, 

2024. Starostka prítomných poslancov informovala, že ide len o informatívne rozpočty. Návrh 

rozpočtov tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice. Rozpočty na roky 2023 a 2024 sú  

naplánované na sumu:  717.343, € 

Poslanci hlasovaním trojpätinovou väčšinou prijali 

U z n e s e n i e  č.  25/2021 

V ktorom berú na vedomie návrh rozpočtu na roky 2023, 2024. 

Za: 5 poslancov                                       proti: 0                            zdržal sa: 0  

 

Návrh rozpočtu ste dostali mailom a je vyvesený na internetovej stránke obce aj na úradnej 

tabuli.       

Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný a to znamená príjmy sa rovnajú výdavkom. 

Celkový príjem je vo výške 715.600,- Eur                 Výdavky: 715.600,- € 

Bežné príjmy: 604.400,- €                                           Bežné výdavky: 559.860,- € 

Kapitálové príjmy: 20.000,- €                                     Kapitálové výdavky: 129.640,-€ 

Príjmové finančné operácie:  91.200,- €                     Finančné operácie: 26.100,-€ 



 

Rozpočet na najbližšie 3 roky tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto zápisnice. Je to rozpočet so 

zapracovanými pripomienkami, ktoré vzišli z Vašich podnetov na predchádzajúcom rokovaní 

OZ.  

Stanovisko k návrhu rozpočtu Vám pani kontrolórka zaslala. Chcem sa spýtať, má niekto 

pripomienku k návrhu rozpočtu či k stanovisku hlavnej kontrolórky. Nakoľko nikto 

z prítomných poslancov nemal pripomienky ani k návrhu rozpočtu, ani ku stanovisku, starostka 

obce otvorila hlasovanie. Poslanci hlasovaním trojpätinovou väčšinou prijali 

 

U z n e s e n i e  č.  26/2021 

v ktorom schvaľujú rozpočet obce Smrdáky na rok 2022.  

Za: 5 poslancov                                       proti: 0                            zdržal sa: 0  

 

3. Schválenie  VZN 

Návrh VZN o miestnych daniach bol pripravený, upravovali sme výšku jednotlivých daní. Pre 

kúpele sme znižovali sadzbu dane zo stavieb za stavby na ostatnú podnikateľskú činnosť  na 

3,940 € za m2. Toto sme museli upraviť, aby sme pomaly odstránili nesúlad medzi najnižšou 

a najvyššou sumou, ktorá nesmie presiahnuť 10 násobok. 

Ostatné  sadzby dane zostávajú nemenné. Upravili sa úľavy, zrušili sa úľavy pre ZTP/S, 

pretože podľa zákona sme mali mať ZTP a ZZP/S, tieto jednotlivé úpravy sme si tiež prešli na 

poslednom zasadnutí OZ. 

Dávam hlasovať. Kto je za aby sa prijalo VZN o miestnych daniach, tak ako bolo predložené   

Hlasovanie:   za:  5         zdržal sa:   0      proti: 0 

 

Poslanci prijali       

U z n e s e n i e  č.  27/ 2021 

 

v ktorom schválili VZN o miestnych daniach na rok 2022. 

Toto VZN tvorí súčasť zápisnice. A bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Po pracovnej porade ste sa dohodli, že poplatok na  rok 2022 budeme navyšovať z 24,-  na 

25,-€. 

Podpísala  som dodatok č. 20 s TS na vývoz TKO, TS si navýšili 5%  na náklady spojené 

z ich vývozom. 



Skládkovanie odpadov na rok 2022 ešte sumy nevieme. Ráta sa cca. 65 EUR na tonu. 

Ďakujem a dávam hlasovať:  

Kto je za prijatie VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad v takom znení ako bol 

navrhnutý. 

Poslanci prijali    

U z n e s e n i e   č.  28/2021 

v ktorom schvaľujú VZN o miestnych poplatkoch za komunálny odpad na rok 2022. 

VZN je súčasťou zápisnice. VZN prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

Hlasovanie:   za:  5         zdržal sa:   0      proti: 0 

4. Kultúrne a spoločenské akcie 

Vzhľadom na stále pretrvávajúcu nepriaznivú situáciu nevieme či sa uskutočnia  akcie na 

začiatku roka 2022, kde by nás čakala zabíjačka a pochovávanie basy.  Okrem toho sme 

nechali akcie tak ako sme boli zvyknutý, hlavne Turnaj troch generácií,  Vinobranie a Beh 

kúpeľným parkom.  V roku 2022 si pripomíname 75 výročie založenia futbalu v obci. Pri tej 

príležitosti som sa stretla s predsedom TJ  a chceli by sme toto výročie osláviť možno 

stretnutím nášho A mužstva a starými pánmi Spartak Trnava, pred tým zápasom našich 

najmenších detí s ich rovesníkmi. Túto akciu by sme spojili aj s večernou diskotékou. Ešte 

všetko uvidíme.   

5. Plán činnosti hlavného kontrolóra na rok 2022. 

     S týmto plánom činnosti  ste sa  oboznámili na predchádzajúcom zasadnutí OZ, neboli 

k nemu doplnené žiadne pripomienky a bol vyvesený na úradnej tabuli.   

 Dávam hlasovať o pláne činnosti hlavného kontrolóra na rok 2022. 

 

Hlasovanie: za:  5                   proti:     0                zdržal sa: 0 

 

Poslanci na svojom zasadnutí  prijali  

 

U z n e s e n i e   č. 29/2021 
 

v ktorom schvaľujú plán činnosti tak, ako bol predložený kontrolórkou obce.  

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

 

6. Inventarizácia    

Na prelome rokov  nás vždy čaká inventarizácia. Návrh na zloženie a vymenovanie Ústrednej 

inventarizačnej komisie a Dielčich IK na jednotlivé strediská:   

 

 

 



Ústredná inventarizačná komisia bude pracovať v tomto zložení:  
            predseda ÚIK:  Igor Denkóci 

            člen ÚIK         Bc. Eva Milotová 

            člen ÚIK         Mgr. Miroslava Smoleňáková 

            člen ÚIK:       Ing. Zlatica Slováková 

          Dielčie inventarizačné komisie budú pracovať v navrhovanom zložení:  

 Objekt inventarizácie: Správa obecného úradu  

      predseda:  Igor Denkóci 

               členovia:   Mgr. Miroslava Smoleňáková, Bc. Eva Milotová 

 Objekt inventarizácie: Základná škola 

      predseda: Bc. Eva Milotová 

               členovia: Mgr. Mihálová Denisa, Mgr. Veronika Červínková 

 Objekt inventarizácie: Materská škola 

      predseda: Mgr. Mihálová Denisa 

               členovia:  Nicol Sabotová, Hanka Košíková 

 Objekt inventarizácie: Školská jedáleň 

      predseda: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

               členovia: Selecká Tatiana, Fojtlínová Jana 

 Objekt inventarizácie: Požiarna ochrana 

      predseda: Perička Stanislav ml. 

               členovia: Andrej Guláš, Bc. Eva Milotová 

 Objekt inventarizácie: Dom opatrovateľskej služby 

      predseda: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

               členovia: Jana Fojtlínová, Bc. Eva Milotová 

 Objekt inventarizácie: Sklad CO a prostriedky PIO 

Predseda:  Mgr. Miroslava Smoleňáková 

            členovia: Barcaj Pavel, Bc. Eva Milotová 

          Objekt  inventarizácie: Telovýchovná jednota 

                Predseda: Bc, Eva Mihálová 

                členovia: Pavel Barcaj, Smoleňák Emanuel 

 

Prosím návrhy na doplnenie členov, resp. výmenu ak nie dávam hlasovať:  

 

Hlasovanie: za: 5         proti:      0                   zdržal sa: 0 

 

Konštatujem, že poslanci prijali    



 

U z n e s e n i e   č.   30/2021 

 

V ktorom schvaľujú predložený návrh na členov UIK a dielčich inventarizačních komisíí.  

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

 

7.  Správy o výchovno vzdelávacej činnosti   MŠ a ZŠ  za školský rok 2020/2021  
 

Tieto hodnotiace správy boli prejednávané radou školy. Boli Vám doručené na prečítanie a 

vyjadrenie sa k ním. Návrh na prijatie  

 

                                                   U z n e s e n i e  č.  31/2021 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupitelstva berú na vedomie hodnotiace 

správy o výchovno vzdelávacej činnosti MŠ a ZŠ za školský rok 2020/2021. 

 

Hlasovanie:   

Za:   5                              proti:    0                    zdržal sa: 0 

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

 

8.  Dodatok o vykonávaní posudkovej činnosti Mestom Senica 

 

Mesto Senica pre nás za úplatu  vykonáva posudkovú činnost na sociálnu činnost podľa § 48 

zákona č. 448/2008 Z.z.  Doteraz sme platili paušálnu sumu, teraz od roku 2022 budeme 

platiť podľa pevne zadanej ceny za vypracovanie posudku podľa predloženej kalkulácie 

nákladov. Kalkulácia nákladov  pre našu obec  vychádza na sumu 74,00 € s DPH. K tejto 

kalkulácií treba prirátať mzdu zamestnanca podateľne, účtarne a fakturácie vo výške 13,79 €. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupitelstva prijali 

 

U z n e s e n i e  č.  32/2021 

V ktorom  schvaľujú dodatok Zmluvy o vykonávaní posudkovej činnosti Mestom Senica.  

 

Hlasovanie:   za:       5                    proti:      0           zdržal  sa: 0 

 

Tento dodatok zmluvy bol prijatý trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

9. Rôzne 

 

V tomto bode my dovoľte privítať medzi nami Ing. Martina Lidaja výkonného riaditeľa 

OOCR, ktorý Vám fundovane povie ohľadom pripravovanej turisticko informačnej kancelárie 

v priestoroch Lahôdok a ďalej ohľadom mimoriadneho členského príspevku v roku 2021. 

 



OOCR má záujem o dlhodobý prenájom objektu Lahôdok. Turisticko informačná kancelária 

by služila všetkým členom OOCR a okolitým obciam na reprezentáciu. OOCR by prispela na 

opravu budovy a vybavenie interiéru kancelárie by dodala z vlastných prostriedkov. Ďalšiou 

výhodou je získanie príspevku na spolufinancovanie projektu nabíjačiek pre elektrobicykle, 

ktoré by boli na prenájom občanom ale aj návštevníkom kúpeľov. 

 

K tomuto bodu ešte mám tu cenovú ponuku na výmenu strechy v pripravovanom objekte TIK, 

Plechová strecha ponuková cena cca. 10.000,-  bez vývozu starej škridle.  

 

Ďakujem a dávam návrh na výšku  mimoriadneho členského príspevku   vo výške 10.000,-€. 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupitelstva prijali 

 

U z n e s e n i e  č.  33/2021 

V ktorom  schvaľujú výšku mimoriadneho členského príspevku vo výške 10 000 €  

 

Hlasovanie:   za:       5                    proti:      0           zdržal  sa: 0 

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

 

 

Starostka obce prítomným poslancom predložila návrh na odmenu pre poslancov obecného 

zastupitelstva. Jedná sa o jednorázovú odmenu vo výške 100 €. Odmena bude vyplatená do 

konca roka 2021. Poslanci hlasovaním prijali  

 

U z n e s e n i e  č.  34/2021 

 

v ktorom schvaľujú výšku jednorázovej odmeny pre poslanca vo výške 100 €. 

 

Za: 5 poslancov                                       proti: 0                            zdržal sa: 0  

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

Výkup pozemkov pod MŠ a ZŠ sme začali kontaktovať ľudí ohľadom podpisu zmluvy.  

 

V bode rôzne sa ďalej budeme zaoberať žiadosťou manželou Beáty a Pavla Hássa, bytom 

Bratislava Pílová 15. Touto žiadosťou sme sa zaoberali na predchádzajúcom rokovaní OZ, je 

to vlastne vyrovnanie pozemku, ktorú kúpili od pani Evy Mihálovej. Jedná sa o register C KN 

89/1 vo výmere 272 m2 v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e/ Zákona SNR č. 138/1991 

Zb. O majetku obcí v znení neskorších predpisov formou osobitého zreteľa vo výške 2 €.  

S touto žiadosťou ste súhlasili, pán Háás si dal urobiť geometrický plán a po schválení 

pripraví zmluvu a návrh na vklad všetko v jeho réžií. 

 

Prosím chce sa niekto spýtať ohľadom predaja pánovi Háásovi a jeho manželke. Ak nie tu je 

návrh na Uznesenie v tomto znení: 



Poslanci na dnešním rokovaní schvaľujú odpredaj časti pozemkovC KN  parc.č. 89/1 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e/ Zákona SNR č. 138/1991 Zb. O majetku obcí 

v znení neskorších predpisov. vo výmere 272 m2 podľa osobitého zreteľa, za cenu 2,- €/m2. 

    

 

 

U z n e s e n i e  č.  35/2021 

 

Hlasovanie:       za:         5               zdržal sa:       0                    proti: 0 

 

Toto uznesenie bolo schválené trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

TKO vývoz objemového odpadu z obce si myslím bol celkom úspešný aspoň z jediného 

dôvodu a to, že sa tam nedával odpad, ktorý tam nepatrí a na ktorý máme nádoby.     

Celková cena   s dopravou, manipuláciou a uložením na skládku bola cca 1.200,- €.  

Drevná hmota bola bola spracovaná priamo na zbernom dvore, na skládku išlo 3,46t. 

objemového odpadu.  

 

Poslali sme vyúčtovanie na VUC prestrešenie sedacej časti. 

 

Je vyhlásená výzva na rekonštrukciu fotbalového ihriska a celého zázemia, myslím si že by 

sme mali na tú výzvu reagovať, podľa nariadení SFZ by sme mali mať oplotenú hraciu 

plochu, aby sa zabránilo stretu fanúšikov s hráčmi. My sme tie hrozné zábrany kovové dali 

preč, ale budeme musieť niečo vymyslieť. Mala som tu pána Macu  tajomníka v Senici, aby 

sme si to prekonzultovali na mieste. Z tej výzvy by sme finančné prostriedky ak ich 

dostaneme mohli použiť priamo na tento účel. 

Spoluúčasť je tam 25% ale stále si myslím, že sa to oplatí.  Žiadosti sa majú podávať 

od januára, ešte nie sú zverejnené  podmienky, neviem či  spoluúčasť   je cez uznesenie, ale 

budem Vás informovať.    

 

Ohľadom zastávky pri bytovkách, nepodarilo sa mi ešte dotiahnuť stretnutie s pánom 

riaditeľom Sadky resp. povereným zamestnancom..   

 

 

Ďakujem a končím dnešné rokovanie, prajem Vám pekné a požehnané sviatky.  

 

Zapísala: Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia:  

 

V Smrdákoch 14.12.2021 

 

Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                              starostka obce         

 


